
 

 
Skolebestyrelsesmøde 

Janderup Skole og Blåvandshuk Skole 
 

Dato: Mandag d. 6. maj 2024 
Tidspunkt: 17:00 – 18.30 efterfølgende spisning kl. 18.30 – ca. 20.00. 
Mødested: Ho Golf Klub, Søndertoften 29, 6857 Blåvand 
Referent: Morten Bech Sørensen 
 
 
Deltagere 
Helene Schaldemose (formand) 
Thomas Heide Christensen (næstformand) 
Jørgen Søndergård 
Monica Lykke Nielsen -afbud 
Tina Bentsen 
Trine Kærgaard Haltrup 
Anne Mette Thrane 
Marielle Damgård Rindal 
Line Hindø Paabøl Andersen -afbud 

Heidi Elbæk- afbud 
Morten Bech Sørensen 
Thomas Wollerup 
Ramin Rezai -afbud 
(elevrådsformand Blåvandshuk Skole)  
Tilde Mathiasen  
(elevrådsformand Janderup Skole) 
Clara B. Skovfoged  
(elevrådsformand Janderup Skole)

 
 
 

Dagsorden Referat 
1.  

 
 
 

Orienteringer 
1. Formand 
2. Skoleledelsen 
3. MED 
4. Elevråd 
5. Andre 

Ad. 1 Der er opstillingsmøde på mandag. Alle 
opfordres til at møde op. 
Bestyrelsesformanden har modtaget invitation til 
dimissionsfesten. 
Ad. 2 Fagfordelingen kører videre og nærmer sig 
afslutningen. Nogle ting tager desværre længere 
tid end normalt. Vi forventer stadig at have 
skemaerne klar ultimo juni. 
Ledelsen arbejder pt med at prioritere og 
tilrettelægge næste skoleårs fokusområder og 
temaer. 
Der arbejdes med at sætte fælles retning – 
fælles mellem skolerne hvor det giver mening. 
De nye 7. klasser blev offentliggjort i dag. 
Ad. 3 Der er møde i MED på fredag. 
Der gennemføres APV til efteråret. 
Denne bliver ikke anonymiseret, hvilket er et 
medarbejderønske bragt op i HovedMED.  



 

Ad. 4 Janderup afholdt elevrådsmøde i sidste 
uge. Her blev snakket om forskellige elevønsker 
til aktiviteter m.m. 
Fx var der et ønske om indkøb af mini crossere. 
Det bliver nok kun til et samarbejde med 
Miniklubben om cross-aktiviteter. 
Ad. 5 
 

2.  Fokusgruppeinterview med årgangene 
vedrørende skærmbrug mm.  

• Ledelsen giver kort status på 
de generelle tendenser i 
svarene. 

• Opfølgning i skolebestyrelsen i 
det nye skoleår. 

TW & MS gennemgik notater fra 
fokusgruppeinterview på de respektive skoler. 

3.  Kontaktpersoner for klasserne til 
kommende skoleår. 

Forældrerepræsentanterne fordelte opgaverne 
imellem sig. 
 
 

4.  Input til skolebestyrelsens 
årsberetning 

Snak om hvad der er arbejdet med, hvad der skal 
sættes fokus på, hvad der er taget hul på, hvem 
der har været inddraget, hvem der skal 
kontaktes og hvad skal arbejde med og ønsker at 
blive inddraget i. 

5.  Økonomi – kort status TW gav kort økonomistatus. 
Begge skoler har møde med 
økonomikonsulenten i morgen. 

6.  Hvad vil vi gerne være optagede af 
kommende skoleår? 
Hvilke emner / områder vil være 
relevante. Hvilke drømme og visioner 
har vi? 

TW foreslog at arbejde med noget visionært. 
Deraf udsprang en snak om bestyrelsesarbejdets 
niveau, omfang og retning. 
- Lejrskoleprincippet skal genbesøges først på 
skoleåret. 
Pkt. 1 på første bestyrelsesmøde skal dreje sig 
om at sætte ord på hvad bestyrelsesåret skal gå 
med. 
Måske skal der lægges et trivselsfokuseret 
benspænd ind 

7.  Punkter til mødet i august samt 
fastsætte dato til dette møde. 

Se ovenfor. 
 Første møde: 19/8-24 kl. 17-19 

8.  Eventuelt  
 


